
O b e c    M i k u l o v 

Z á p i s   č.   7/2008 

z  veřejného zasedání zastupitelstva obce Mikulov, které se uskutečnilo dne 
16.6.2008 od 18:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Mikulov. 
___________________________________________________________________ 

Přítomno:       6 členů zastupitelstva / viz prezentace / 
Nepřítomno:   1 člen zastupitelstva 
Hosté:             občané dle prezentace  

Starosta obce přivítal členy zastupitelstva, občany obce a potvrdil, že zasedání je 
usnášení schopné. 

Návrh programu zasedání a navržení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Program      

1) Kontrola usnesení z předešlého zasedání 

2) Došlé žádosti 

3) Záležitosti chodu obce 

4) Diskuse, závěr       

 

Zapisovatelkou navržena p. Koutská J.,  jako ověřovatel zápisu p. P. Fischer a p. 
Turek J. 

Pro přijetí programu, zapisovatele a ověřovatele hlasovalo  6 členů zastupitelstva 
Proti: nikdo 
Zdržel se hlasování : nikdo 
 

HLASOVÁNÍ:     pro hlasovalo  6  členů                proti   0                      zdržení   0 
 

Usnesení č. 1/7/08: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání a bere na vědomí jmenování 
zapisovatelkou zápisu p. Koutskou J. a ověřovateli zápisu p. P. Fischera  a p. Turka 
J. 

 

P r ů b ě h    z a s e d á n í  

1) Kontrola usnesení u předešlého zasedání 

a) Prodej pozemku p.č. 457/20 o výměře 145 m2 odděleného z parcely 457/1 dle GP 
414-7058/2008 panu Štěrbovi 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Záměr obce byl po zákonnou lhůtu vyvěšena na úřední desce. Po diskuzi starosta 
obce navrhl hlasovat o prodeji pozemku p.č. 457/20 o výměře 145 m2 oddělené 
z pozemku p.č. 457/1 dle GO 414-7058/2008 za cenu 300 Kč/m2. 

HLASOVÁNÍ:     pro hlasovalo  6  členů                proti   0                      zdržení   0 

Usnesení č. 2/7/08: 

ZO souhlasí s prodejem pozemku p.č. 457/20 o výměře 145 m2 odděleného na 
základě GP 414-7058/2008 z pozemku p.č. 457/1 za cenu 300 Kč/1m2 panu 
Štěrbovi. 

 

b) Prodej části pozemku o výměře 80 m2 z pozemku p.č. panu Úblovi 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Záměr obce byl po zákonnou lhůtu vyvěšena na úřední desce. Po diskuzi starosta 
obce navrhl hlasovat o prodeji části pozemku o výměře 80 m2 z p.p.č. 465/1 za cenu 
300 Kč/m2. 

HLASOVÁNÍ:     pro hlasovalo  4  členů                proti   1                      zdržení   1 

Usnesení č. 3/7/08: 

ZO souhlasí s prodejem části pozemku p.č. o výměře 80 m2 za cenu 300 Kč/1m2. 

c) Pronájem kinosálu panu Kohoutovi 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Záměr obce byl po zákonnou lhůtu vyvěšena na úřední desce. Po diskuzi starosta 
obce navrhl hlasovat o pronájmu kinosálu v budově č.p. 27 na dobu půl roku vždy 
v úterý a čtvrtek od 16:00 do 18:00 hod. za částku 300 Kč/měsíc. 

HLASOVÁNÍ:     pro hlasovalo  6  členů                proti   0                      zdržení   0 

Usnesení č. 4/7/08: 

ZO souhlasí s pronájmem kinosálu vždy v úterý a ve čtvrtek v době od 16:00 do 
18:00 hod. na dobu 6 měsíců za částku 300 Kč/ měsíc. 

 

d) Pronájem kadeřnictví 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Záměr obce byl po zákonnou lhůtu vyvěšena na úřední desce. Na úřad byly 
doručeny dvě nabídky. Paní Mutlová (dosavadní nájemkyně) nabídla 3300 Kč/rok 
s tím, že hodlá nadále provozovat pouze kadeřnictví. Paní Renata Šafránková 
společně s paní Markétou Brunclíkovou nabízí částku 4500 Kč/rok + úhradu nákladů 
spojených s nájemným vztahem ve výši 300 Kč/měsíc s tím, že chtějí služby 
občanům rozšířit o masáže a modeláž nehtů a parafínové zábaly.  
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Po diskuzi starosta obce navrhl hlasovat o pronájmu kadeřnictví v budově č.p. 27 
paní Renatě Šafránkové společně s paní Markéto Brunclíkovou na dobu jednoho 
roku s tím, že do 31.10.2008 bude vyhodnocena výše úhrady za náklady spojené 
s nájemným vztahem. 

HLASOVÁNÍ:     pro hlasovalo  6  členů                proti   0                      zdržení   0 

Usnesení č. 5/7/08: 

ZO souhlasí s pronájmem kadeřnictví paní Šafránkové a paní Brunclíkové na dobu 
jednoho roku za částku 4500 Kč/rok + náklady spojené s nájemným vztahem s tím, 
že do 31.10.2008 bude přehodnocena výše nákladů. 

 

e) Závod MTB v termínu 30.-31.8.2008 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Termín a lokalita konání tradičních Hubertských slavností a závodu MTB je sice 
kolizní, avšak dle slov organizátorů obou akcí, která padla na místním šetření, je 
možné obě akce uspořádat současně. Na základě výše uvedeného nechal starosta 
obce hlasovat o povolení závodu MTB. 

HLASOVÁNÍ:     pro hlasovalo  6  členů                proti   0                      zdržení   0 

Usnesení č. 6/7/08: 

ZO souhlasí pro tento rok s povolením závodu MTB na termín 30.-31.8.2008. 

 

2) Došlé žádosti 

žádné došlé žádosti 

 

3) Záležitosti chodu obce 

a) Závod automobilů do vrchu pořádaný Automotosportem Osek byl zrušen 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Usnesení č. 7/7/08: 

ZO bere na vědomí. 

 

b) Odečet vodoměru u manželů Waniových 

Ihned po minulém zasedání ZO byl pracovníkovi obce umožněn přístup k vodoměru. 
Poté následovala stížnost na nefunkčnost vodoměru – vodoměr byl odejmut a 
odeslán na přezkoušení do odborné firmy. 
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Usnesení č. 8/7/08: 

ZO bere na vědomí. 

 

c) PROFOUS – uzavírka komunikace na dva dny za účelem pořádání závodů ve 
sjezdu 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

HLASOVÁNÍ:     pro hlasovalo  6  členů                proti   0                      zdržení   0 

Usnesení č. 9/7/08: 

ZO nesouhlasí s dvoudenní uzavírkou. 

d) Nedohledané nájmy za kadeřnictví – paní Lišková 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starosta obce seznámil přítomné se závěry vyšetřovatele a konstatoval, že paní 
Lišková pravidelně částku splácí. 

Usnesení č. 10/7/08: 

ZO bere na vědomí. 

e) AUDIT 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starosta seznámil přítomné se závěry auditu provedeného na obci dne 26.3.2008. A 
navrhl přijmou nápravná opatření (viz. příloha). Starosta obce seznámil přítomné se 
závěrečným účtem obce. 

Usnesení č. 11/7/08: 

ZO bere na vědomí zprávu auditu a závěrečný účet obce a ukládá do 30.6. přijmout 
nápravná opatření. 

f) SC Bouřňák 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starosta navrhl opakovat požadavek na „směnu“ dvou neuhrazených nájmů za 
pozemky pod komunikací do údolíčka. 

Usnesení č. 12/7/08: 

ZO souhlasí s opakováním požadavku. 
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4) Diskuse, závěr 

 

a) Dopravní situace v obci 

Starosta obce přivítal experta na dopravní řešení a stavby pana Kotyzu, který 
odpovídal a reagoval na dotazy. Starosta navrhl snížit rychlost v obci na 30Km/h a 
v okolí obce na 70 km/h. Dle slov pana Kotyzy je toto řešení nereálné. 

 

Občané se vyjadřovali k dění v obci. Starosta obce poděkoval za účast a oznámil 
termín další schůze na 21.7.2008 

Zapsal :  Jitka Koutská, Ing. Ota Stehno 

Koutský Petr                                                                                  Ing. Stehno Ota 
místostarosta                                                                                         starosta  

Ověřovatelé zápisu:  
Fischer Petr, Turek Jan 


